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Zápis 

z 18. Valné hromady Místní akční skupiny Svitava z. s. konané dne                         
10. května 2018 v zasedací místnosti budovy Mze ČR, pracoviště SZIF, 

Olomoucká 26, Svitavy 

 

Na svolání Valné hromady se Rada spolku usnesla na svém jednání dne 24. dubna 2018. Pozvánky na 
jednání Valné hromady byly rozesílány dne 27. dubna 2018. 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Program jednání Valné hromady: 

1. Zahájení a schválení programu jednání 
2. Schválení jednacího řádu a ověřovatelů zápisu 
3. Volba mandátové a návrhové komise 
4. Zpráva o činnosti MAS Svitava v období od minulé valné hromady 
5. Zpráva mandátové komise 
6. Rozšíření SCLLD o programový rámec Operačního programu Životní prostředí 
7. Různé, diskuze 
8. Schválení usnesení valné hromady 

 

 

Ad 1) Jednání zahájil předseda spolku Vladimír Buchta ve 13:00 hodin. Přivítal přítomné a konstatoval, 
že je dle počtu přítomných členů Valná hromada MAS usnášeníschopná, a nechal schválit program 
jednání uvedený na písemné pozvánce, kterou členové VH obdrželi dne 27. dubna 2018. Dotázal se, 
zda má k navrženému programu někdo připomínky či návrhy. K programu nebyly podány žádné návrhy 
ani připomínky a program jednání byl schválen. 

 

Zájmová skupina Podíl 
Místní samospráva a ostatní veřejný sektor 17,6 % 
Zemědělství, lesnictví a životní prostředí 23,5 % 
Rozvoj podnikání, doprava a turistický ruch 17,6 % 
Sociální oblast, zdravotnictví a zaměstnanost 11,8 % 
Kultura, památky, církve 5,9 % 
Sport, volnočasové aktivity a vzdělávání 23,5 % 
 

USNESENÍ: 

1. VH MAS schvaluje program jednání.  

Hlasování: Pro: 17 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
 
Ad 2) Předseda navrhuje schválení jednacího řádu a ověřovatele zápisu a to Mgr. Ivu Kumhálovou a 
Pavla Čížka.  
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USNESENÍ: 

2. VH MAS schvaluje jednací řád a Mgr. Ivu Kumhálovou a Pavla Čížka jako ověřovatele zápisu. 

Hlasování: Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 2 

 

Ad 3) Předseda navrhuje schválení mandátové komise ve složení: Ing. Běla Kobelková, Lucie Musilová 
a Zdeněk Kadlec a návrhové komise ve složení: Mgr. Milada Vacková, Ing. Milan Hron a Mgr. Blahoslav 
Kašpar. 

 

USNESENÍ: 

3. VH MAS schvaluje mandátovou komisi ve složení: Ing. Běla Kobelková, Lucie Musilová a Zdeněk 
Kadlec a návrhovou komisi ve složení: Mgr. Milada Vacková, Ing. Milan Hron a Mgr. Blahoslav Kašpar. 

Hlasování: Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 6 

 

Ad 4) Předseda předal slovo vedoucímu zaměstnanci pro SCLLD – Petru Škodovi, DiS., který přítomné 
seznámil s činností MAS v období od minulé Valné hromady konané dne 14. prosince 2017. Stanislava 
Vaněčková uvedla, že od 1. 4. 2018 je v realizaci projekt „MAP II a Implementace MAP ORP Svitavy“, 
přiblížila přítomným proces schvalování ze strany MŠMT a podala základní informace o hlavních 
aktivitách projektu. 

 

USNESENÍ: 

4. VH MAS bere na vědomí zprávu o činnosti MAS Svitava od minulé Valné hromady. 

Hlasování: Pro: 17 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Ad 5) Ing. Běla Kobelková předložila zprávu mandátové komise dle podkladů z prezenčních listin a 
konstatovala, že je na Valné hromadě přítomno 17 členů s hlasem rozhodujícím, což je nadpoloviční 
většina všech členů spolku a zástupci veřejného sektoru nepřevažují svými hlasy soukromý sektor. 
Valná hromada je tedy usnášeníschopná. Mezi přítomnými jsou i 2 hosté (manažerky MAS).  

 

USNESENÍ: 

5. VH MAS bere na vědomí zprávu mandátové komise. 

Hlasování: Pro: 17 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Ad 6) Petr Škoda, DiS., navázal na minulou VH, kde byla v bodě 10 – Různé, diskuze, valné hromadě 
představena možnost získání finanční alokace z OP Životní prostředí. Informoval o komunikaci se 
zástupkyněmi AOPK a o prověření aktuální verze strategie, zda-li je text pro PR OPŽP dostatečný. Také 
uvedl, že byl vytvořen dotazník, který byl zaslán všem obcím, a na jehož základě se dne 24. 4. 2018 
konalo setkání starostů/místostarostů obcí, týkající se aktivit protierozních opatření a sídelní zeleně. 
Ze společného setkání vzešlo, že by se obce zapojily především do aktivity sídelní zeleně. Již na jednání 
Rady MAS bylo představeno rozšíření stávajícího znění Strategie komunitně vedeného místního 
rozvoje Místní akční skupiny Svitava z. s. pro období 2014-2020, spočívající v doplnění textu 
v analytické části (Socioekonomická analýza/Životní prostředí), a to: „V životním prostředí měst i obcí 
hraje nezanedbatelnou úlohu veřejně přístupná zeleň, která plní velmi důležité funkce – klimatizační, 
zlepšení hygienických poměrů, retence vody, zvýšení biodiverzity, rekreaci, půděochrannou aj. Sídelní 
zeleň propojuje sídlo s okolní krajinou, a tím podporuje prostupnost sídla a krajiny pro člověka a 
organizmy. Mezi prvky sídelní zeleně ve městech a větších obcích patří např. parky, pro většinu obcí z 
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území MAS jsou prvky např. zeleně zahrad škol, nemocnic nebo hřbitovů a všech obcí se týká zeleň podél 
komunikací nebo zeleň u dětských hřišť. Území MAS se potýká především s absencí propojovacích 
systémů zeleně, nízkou vitalitou zeleně nebo nedostatečnou vybaveností ploch zeleně. Uvnitř 
zastavitelných ploch má sídlení zeleň také velký vliv na čistotu ovzduší a na mikroklima, neboť snižuje 
prašnost, zvyšuje vlhkost vzduchu nebo tlumí nadměrný hluk.“ Následovala debata o rozšíření strategie 
o Programový rámec OPŽP. 

 

USNESENÍ: 

6a. VH MAS schvaluje rozšíření Strategie komunitně vedeného místního rozvoje Místní akční skupiny 
Svitava z. s. pro období 2014-2020 o Programový rámec OP Životní prostředí (aktivita Sídelní zeleň). 

6b. VH MAS pověřuje kancelář MAS k podání Žádosti o změnu SCLLD. 

Hlasování: Pro: 17 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Ad 7) xxx 

 

Ad 8) Proběhla kontrola schválených usnesení. 

 

 

Předseda MAS ukončil jednání VH ve 14:05 hodin. 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Veronika Košťálová, 11. 5. 2018    …………………………………….. 

 

 

Ověřili: Mgr. Iva Kumhálová, 14. 5. 2018   …………………………………….. 

 

 

 Pavel Čížek, 14. 5. 2018     …………………………………….. 

 

 

 

 

Příloha zápisu (v tištěné podobě):  
1. Listiny přítomných  

 


